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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2015. május 26. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2015/5 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagját, a bizottság határozatképes, a három fős 
tagságból jelen van két fő. Köszöntöm polgármester urat, jegyző urat és az előadókat. Napirendi 
pontokhoz van-e észrevétel? 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Egy további napirendi pont, a Térségi Intézményi Társulás 2014. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámoló tárgyalását kérem a Tisztelt Bizottságtól. 
 
Sági Mihály elnök: Aki ezzel a plusz napirendi ponttal a kiküldött napirendi pontokat elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
31/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
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1.) Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

2.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
3.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
5.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
6.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2014. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
7.) Döntés üzletrész eladásáról a Kisteleki Kistérség- és Gazdaságfejlesztő Közhasznú Nonprofit 

Kft.-ben 
8.) Állásfoglalás a Vízközmű Szolgáltató Kft. jogi sorsáról 
9.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, a rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról. A 3. §-ban foglaltakhoz szeretném kérdezni, hogy 
vizsgáljátok, mennyi a villanyszámla és a gázszámla, vízszámla és annak a 30%-a?  
 
Máté Gábor polgármester: Az elismert költség egy számítás alapján jön ki. Ezt a Zsuzsika 
átnézte, hogyan lehetne, a személyes véleményem, és amit én hiányolok ebből, az hogy azért 
valamilyen féket, azét bele kellene rakni. Az előző esetben az volt benne a fék, hogy ha az egy 
fogyasztási egységre jutó havi jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori 
legkisebb összegének 50%-át akkor kaphatja ezt, de nem lehet kevesebb, mint 4 ezer forint. Ha 
ezt meghaladja, akkor viszont legfeljebb 3 ezer forint lehet. Ezt azért tettük akkor bele, hogy 
valamilyen korlátot beletegyünk. Most úgy érzem nincs benne semmilyen korlát, nem tudjuk 
lekorlátozni azt, aki szemérmetlenül olyat ír bele, amit tudjuk, hogy nem igaz és akkor azt 
mondjuk, hogy adjunk neki, mert nem tudunk mit csinálni. Azt gondolom, hogy lehet ezen bővíteni 
egy kicsit, és én azt javasolnám talán, hogy 100% legyen az 50% és maradjon az eredeti, és csak 
annyit módosuljon, hogy maradjon benne ez a fék, menjen el belőle az a 3ezer forint is akár és 
akkor ezzel lazítottunk rajta. Utána következik, hogy aki e fölé kerül még, az maximum 3 ezer 
forintot kaphasson.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Eleve az jogosult erre a lakhatási támogatásra, aki belefér abba a 
jövedelem határba hogy a nyugdíj minimum kétszeresét nem haladja meg, ami 57 ezer forint egy 
fogyasztási egységre esően. Ezen belül, ha valakinek a háztartásában az egy fogyasztási egységre 
jutó jövedelme nem haladja meg a 28 500 forintot akkor adnánk neki a 30%-át az elismert 
fenntartási költségeknek. Ha meg meghaladja, 100 és 200% között van, 28 500 és 57 ezer forint 
között, akkor legfeljebb 4 ezer forintot kap.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nektek olyan jogotok nincs, hogy aki tényleg szemérmetlenül beírja 
és tudjuk, hogy nem jár neki, hogy ne adjatok?  
 
Máté Gábor polgármester: Nincs.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ezt mindig elmondom, hogy lefolytathatunk egy olyan vizsgálatot, hogy 
felszólítjuk a kedves ügyfelet, hogy igazolja a megélhetési költségeit, hogy milyen kiadásai vannak, 
és ez alapján mi vélelmezünk egy jövedelem határt, és azzal a jövedelem szinttel fogunk mi 
számolni, az alapján pedig valószínűleg nem fog beleesni ebbe a dologba. Valójában nem egy 
vagyonvizsgálat történik, hanem élhetünk azzal a feljogosítottságunkkal a szociális törvényből, 
hogy igazolja.  
 
Máté Gábor polgármester: Zsuzsika azt látta a dolgokba, hogy ezt a 4 ezer forintot teljesen el 
kell törölni innen én, meg nem szívesen törölném el. Mindenki gondolkodjon el rajta, nézze meg az 
eredetit is hozzá. Ha a fogyasztási egységre jutó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj 
legkisebb összegének a 100%-át 28 500 forintot, akkor kapja ezt a 30%-ot, viszont nem lehet 
kevesebb, mint 4 ezer forint. Ebben az esetben a 4 ezer forint garantált, mert lehet, hogy elkezdi 
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számolni és csak 1 800 jön ki. Ha viszont ezt meghaladja, akkor is kapjon valamit, ha nem olyan 
rossz a jövedelme, akkor 3 ezer forintot azért kapjon.  
 
Sági Mihály elnök: A véleményem továbbra is az, hogy pénz ne maradjon meg.  
 
Máté Gábor polgármester: Nekem meg az a véleményem, hogy rendben van, hogy pénz ne 
maradjon meg, de ne jussunk el arra a helyzetre, óvatosak legyünk, hogy nehogy az legyen, hogy 
itt utána csőstül meg a pénz jobbra-balra olyanoknak is, akik egyébként nem rászorultak csak, 
azért mert van.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én azt látom, hogy polgármester úr azon dilemmázik, hogy kicsit 
tágítsunk is a jogosultsági körön, viszont mégse adjunk mindenkinek esetleg méltánytalan 
összeget. Mi Zsuzsikával valahogy úgy kalkuláltuk az érdeklődők és jelenleg akiknek adtunk már 
ilyen pénzt, ezeket alapul véve, szerintünk ez havi 100 ezer forinttal fogja növelni az önkormányzat 
havi kiadását ezen a jogcímen.  
 
Máté Gábor polgármester: Én el tudom azt is fogadni, hogy ezt a féket teljes mértékben töröljük 
ki, csak én attól tartok nehogy ezzel azt váltsuk ki, hogy eddig nem jöttek, mert volt benne egy 
fék, de most megengedjük az egészet, nehogy egyszer csak az derüljön ki belőle, hogy jön 
mindenki. Ha nem építünk be valamilyen féket, amire utána hivatkozhatunk, akkor elengedjük 
azokat, akik szemérmetlenül beírnak adatokat. Én attól félek, hogy ezzel, hogy ezt innen 
kivesszük, lehet, hogy nem indul el egy ilyen helyzet, de az is előfordulhat, hogy igen. Ezt még 
átbeszélem a Zsuzsival és holnap a testületi ülésre lesz egy komolyabb állásfoglalásom. A többi 
módosítással teljesen egyetértek, azok maximálisan korrektek.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A többi része arról szól, hogy a rendkívüli települési támogatás, régi 
nevén átmeneti segélynek a jogosultsági jövedelem határa is egy kicsit emeltebb összegben lenne 
megállapítva, a temetési segély részénél is ugyanez. Annál a rendkívüli települési támogatásnál a 
módosító rendelet-tervezet 5. §-a egészülne ki egy olyan megfogalmazással, hogy ez a rendkívüli 
települési támogatás természetben is nyújtható, illetve Heninek volt ez a kifejezett kívánalma, 
hogy itt kerüljön már leszabályozásra a 90. életévüket betöltött lakosoknak a támogatás nyújtása 
meg a karácsonyi ajándékcsomag.  
 
Sági Mihály elnök: Ezekkel a módosítási javaslatokkal, aki a holnapi testületi ülésre 
megtárgyalásra alkalmasnak találja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
32/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a helyi szociális 
ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a 
Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
 
 



oldal: 4/10 

2. napirendi pont: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, beszámoló a háziorvos munkájáról. Itt a háziorvos az 
első bekezdésben a 24 órás ügyeletről ír, hogy azt jónak tartja. Kérdezem én, hogy mire fajultak a 
dolgok ezzel kapcsolatban 2015-re.  
 
Máté Gábor polgármester: Az van, hogy pillanatnyilag Baks kilépett ebből a rendszerből, és így 
működik tovább. Az első felindulásban az volt, hogy ha egy valaki is kilép, akkor nem lesz, utána 
Baks meghozta ezt a döntést, végül egyeztetés történt és akkor mivel Baks kilépett ebből a 
rendszerből és mivel ő vitte ennek a legnagyobb költségét, így működőképes tud maradni, ha 
nekünk ez így jó, de mi is kiléphetünk belőle.  
 
Sági Mihály elnök: Arról volt szó, hogy ha egy valaki kiszáll, akkor mi is szálljunk ki.  
 
Máté Gábor polgármester: Meg nem fog szűnni a 24 órás szolgálat, mi azt mondtuk, hogy azt az 
összeget, amit ők kértek nem adjuk meg, hanem a tavalyit igen. Azzal, hogy Baks kiszállt nekünk 
nem kerül több pénzbe. Mi egy olyan határozatot hoztunk akkor februárba, hogy a tavalyi összeget 
fizetjük csak be, és ez még továbbra is így van. A doktor azt mondta neki minden képpen kell, ő is 
fizet, ők 39 ezer forintot fizetnek, ezért havonta mi meg fizetjük azt, amit tavaly. Az én 
álláspontom az, hogy ez tovább nem növekedhet, ilyen formában, mint ahogy az utóbbi években 
ez elkezdett harapózni, ezt minden képpen be kell fékeznünk. Azt most is megfontolhatjuk, hogy 
akarunk-e ezzel foglalkozni és a következő testületi ülésre meghívhatjuk a Nagy Zsoltot, hogy 
beszéljen erről a 24 órás szolgálatról, ha szükségesnek látjuk, vagy azt mondjuk, hogy ezt az évet 
még a tavalyi keretekkel kihúzzuk, és majd meglátjuk, hogy mi lesz. Ez gyakorlatilag a nappali 
szolgálat, amikor az orvost értesítik, hogy itt a faluban van valami baj, és menni kell, hogy az 
orvosnak ne kelljen ott hagyni a rendelést rendelési időbe, azért van ez a kiszállás. Ennek a 
hatékonyságát én nem tudom megítélni, az orvos tudja leginkább megítélni, hogy mennyi eset van, 
mennyire fontos, az hogy őt ilyenkor nem veszik ki a rendelési időből, hanem kijön egy ügyeleti 
szolgálat.  
 
Sági Mihály elnök: Az orvos beszámolójával nincs különösebb gondom, mivel foglalkozott az 
ügyelettel benne ezért tettem fel ezt a kérdést.  
 
Máté Gábor polgármester: A doki holnap itt lesz, és majd nyilatkoztatjuk a 24 órás szolgálatról.  
 
Sági Mihály elnök: Azért tettem fel, mert annak idején, amikor ezt a napirendet tárgyaltuk arról 
volt szó, hogy fölhívták az ügyeletet, amikor az orvos rendelt és azt mondták, hogy ez a helyi 
orvosra tartozik.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha ilyen van, akkor azt jelezni kell, mert ez adu a kezünkben és meg 
lehet a Nagy Zsoltot kérdezni, hogy akkor miért fizetünk, ha nem jönnek ki. Nekem ilyen 
információm nincsen.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezt a napirendi pontot tárgyalásra alkalmasnak találja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
33/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a háziorvos munkájáról szóló 
beszámolót a Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Beszámoló a fogorvos munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, beszámoló a fogorvos munkájáról. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én nagyon sok rosszat hallok a fogorvosról, most én is 
odakényszerültem. Kérdésem, hogy lehetne-e tovább hirdetni az állást?  
 
Máté Gábor polgármester: Hirdetve van folyamatosan.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Azért, mert ez nem állapot, hogy elmegy az ember, és másnap kiesik 
a tömés. Amikor legelőször voltam el is mentem, mert minden ember azt mondta, hogy 
másodszorra meg harmadszorra pottyant ki a tömésük, és mindig jönnek vissza újra. Emberileg 
nagyon aranyos. Itt azt olvasom, hogy a fogtömés nem ingyenes, 62 éves kor után és 18 éves kor 
alatt ingyenes csak a fogtömés.  
 
Máté Gábor polgármester: az a baj, hogy nem jönnek ilyen helyre és az a baj, hogy arra sincs 
biztosíték, hogy ha valaki praxissal idejön hogy az jó lesz. Voltam tárgyalásban egy Pintér Mónika 
nevezetű fogorvos nővel, aki Kisteleken a férjével nem teljes praxissal, és hogy neki beleférne a 
dolog, de az óta sem keresett. Nem tudunk most se mit tenni, mert nincs más. Az van, hogy a 
tűzoltó munkára talán jó lesz, mégis valamilyen ellátást tudunk produkálni.  
 
Sági Mihály elnök: Ennyi kifogással, aki tárgyalásra alkalmasnak találja a napirendi pontot, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
34/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a fogorvos munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a fogorvos 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja azzal, hogy kerüljön 
tisztázásra az OEP által finanszírozott beavatkozások köre. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő negyedik napirendi pont, beszámoló a védőnő munkájáról. Én 
különösebb gondokat nem hallok az Ilonka ellen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Elég szépen végezte a dolgokat, én most hallottam itt, hogy 
méhnyak szűrést végez ezután, mindent leírt szépen, ami az ő munkája olyan átfogóan.  
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Sági Mihály elnök: Aki ezt a napirendi pontot megtárgyalásra alkalmasnak találja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
35/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a védőnő 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 
munkájáról. Minden nagyon szépet és jót leírt, illetve leírta azokat a dolgokat is, amelyek 
aggályosak, de erről nem ő tehet. Akiktől elvették a gyerekeket, nem tudom miért történt.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nagy vonalakban tudom a dolgot, mikor néha beszélgetünk akkor ő, 
elmondja, miket csinál, jön, kérdezget az óvodában is. Szépen leírta itt az eseteket, említve, hogy 
mit végzett, mit végez. Arról nem hallok semmit, hogy vannak a szülők vele, nyilván volt olyan is, 
aki azt mondta, hogy ő miért avatkozik bele a családi életébe, de neki ez a munkája, én ezt a 
beszámolót elfogadhatónak tartom. Hallom, hogy autót is kap és megy családlátogatásra, azt 
gondolom, hogy szépen elvégzi a munkáját.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Jó a kapcsolatunk Sárikával, amikor a szülő panaszkodik a 
családsegítőre, azért van, mert neki meg kellett, hogy szólítsa azt a kedves családot, mert ott 
problémák vannak.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezt a napirendi pontot tárgyalásra alkalmasnak találja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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36/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a családsegítő és 
gyermekjóléti szolgálat munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek megvitatásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2014. 
évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, beszámoló a Kistelek Környéki Települések 
Többcélú Társulása 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, 
vélemény? Ha nincs, aki az előterjesztést megvitatásra alkalmasnak tartja, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
37/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2014. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kistelek Környéki 
Települések Többcélú Társulása 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót a 
Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Döntés üzletrész eladásáról a Kisteleki Kistérség- és 
Gazdaságfejlesztő Közhasznú Nonprofit Kft.-ben 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, döntés üzletrész eladásáról a Kisteleki Kistérség- és 
Gazdaságfejlesztő Közhasznú Nonprofit Kft-ben.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Az egy korrekt ajánlat, ők megtették a Kisteleki Önkormányzat részéről 
az ajánlatot, hogy 500 ezer forintot fizetnének ezét az üzletrészért, a tőkét visszakapjuk.  
 
Sági Mihály elnök: Annak idején, mikor erről volt szó, akkor is azt beszéltük, hogy ha a tőkét 
visszakaphatjuk, akkor mehet. Aki ezt a napirendi pontot tárgyalásra alkalmasnak találja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
38/2015.(V.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés üzletrész eladásáról a Kisteleki Kistérség- és Gazdaságfejlesztő Közhasznú Nonprofit 

Kft.-ben 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki 
Kistérség- és Gazdaságfejlesztő Közhasznú Nonprofit Kft.-ben meglévő üzletrész eladását a 
Képviselő-testületnek megvitatásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
8. napirendi pont: Állásfoglalás a Vízközmű Szolgáltató Kft. jogi sorsáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő, nyolcadik napirendi pont, állásfoglalás a Vízközmű Szolgáltató Kft 
jogi sorsáról. Megmondom őszintén, én ezt még tárgyalásra alkalmasnak se találom. 
 
Máté Gábor polgármester: Én is ezt javasoltam volna, ez alapján nem tudunk állást foglalni, 
nem tudom én sem tájékoztatni a testületet, mert ez közelében nincs annak, amit feladatul 
kitűztünk. Én azt javaslom a testületnek majd, hogy ez az okmány alapján az önkormányzat nem 
tud döntést hozni.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ha a bizottság azt mondja, ne is vigyük testület elé.  
 
Máté Gábor polgármester: Holnap a beszámolómba majd meg fogom említeni. Arról azért 
beszélhetünk, hogy milyen irányba menjünk. Két dolog lehet, maradjunk, és valamilyen módon 
őrizzük meg ezt a dolgot, vagy szálljunk, ki belőle kerül, amibe kerül.  
 
Sági Mihály elnök: Ezért volt ez az egész, hogy kiderüljön, mibe kerül, ha kiszállunk és van-e rá 
megoldás, hogy bent maradunk.  
 
Máté Gábor polgármester: Két információt kértem, Kovácsné Rózsika tudna nekünk a legjobban 
információt adni, ő azt mondta, hogy véleménye szerint célszerű lenne benne maradni, de úgy 
hogy üzletrész eladással, 49%-ot adjunk át. Most már nem kell 100%-os önkormányzati tulajdonba 
lenni, 51%-kal a döntés joga maradjon meg az önkormányzat kezében. Ez az egyik javaslat, így a 
vállalkozó is érdekelt lesz abban, hogy tudjon működni a dolog. Nem arról szól ez a beadvány, amit 
én annak idején megfogalmaztam. Ha nekünk ez nem kerül semmibe, minden képpen szálljunk ki 
belőle. Ezt holnap a társulási ülésen is fel fogom vetni, mert négy település érintett benne.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezt az előterjsztést tárgyalásra alkalmatlannak tartja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 



39 / 2oL5.(V.26.)EB. határozat

Tárgy: Állásfoglalás aYízközmű Szolgáltató Kft. jogi sorsáról

HATÁnoznr
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testÜletének Előkészítő Bizottsága a Yizközmű
Szolgáltató Kft. jogi sorsáról szóló előterjesztést tárgyalásra alkalmatlannak tartja.

Határidő: azonnal

Felelős: Sági Mihály elnök

9. napirendi pont: Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2oL4. évi költségvetésének
végrehajtásáróI

Sági Mihály e!nök: A kilencedik napirendi pontként felvett, a Térségi Intézményi Társulás
zárszámadása'

Máté Gábor polgármester: Erről nagy vonalakban annyit tudok mondani, hogy Pusztaszernek
nincsen tartozása az elszámolások alapján, sőt túlfizetéseink vannak és ezeket rendezni is, fogjuk.
Vagy visszafizetik vagy, beszámítják a későbbi rendszerbe. Pusztaszernek minden dolga rendbe
van, ami ebből az anyagból ki is derÜl.

Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Igen én úgy emlékszem, hogy annak idején,
mikor beterjesztettétek, hogy milyen társulásba van benne az önkormányzat akkor is, a bizottság
is meg a testÜlet is azt mondta, hogy ez maradjon. Aki ezt a napirendi pontot tárgyalásra
alkalmasnak találja, kézfeleme|éssel jelezze.

A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: -
A kizárás indoka: -
A szavazás számszerű eredménye:
2 igen szavazattal
0 nem szavazattal
a bftózkodással
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta:

40 / 2oí-5.(V.26.)EB. határozat

Tárgy: Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2074' évi költségvetésének végrehajtásáról

HATÁnoznr
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testÜletének Előkészítő Bizottsága a Térségi
Intézményi Társulás 2074' évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót a Képviselő-
testü letnek megvitatásra javasolja.

Határidő: azonnal

Felelős: Sági Mihály elnök

Sági Mihály elnök: Köszönörn szépen a részvételt, a ntai bizottsági ülést bezárom.

Kmf.
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HATAROZATOK JEGYZEKE

Sorszám Tárgy Határidő

37 /2oI5'(v. 26. )EB. határozat Napirendi pontok elfoqadása azonnal
32/ 2oI5.(v. 26.) EB' határozat Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról

szóló 7/2075'(I|'27') önkormányzati rendelet
módosításáról

azonnal

33 l 2015'(v'26. ) EB. hatá rozat Beszámoló a háziorvos munkájáról azonnal
34/2075'(v.26.)EB. határozat Beszámoló a foqorvos munkáiáról azonnal
35/2015.(V'26.)EB. határozat Beszámoló a védőnő munkáiáról azonnal
36/2015. (V.26.)EB. határozat Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti

szoloálat munkáiáról
azonnal

37 /2015'(v. 26.)EB. határozat Beszámoló a Kistelek Környéki TelepÜlések
Többcélú Társulása 2074' évi költségvetésének
véq rehaitásáról

azonnal

3Bl2015. (V'26.)EB. határozat Döntés Üzletrész eladásáról a Kisteleki
Kistérség- és Gazdaságfejlesztő Közhasznú
Nonprofit Kft.-ben

azonnal

39/201 5. (V'26.)EB. határozat Allásfoglalás a Yízközmű Szolgáltató Kft. jogi
sorsáról

azonnal

40 / 2075'(v. 26.)EB' határozat Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2014'
évi költséqvetésének véqrehaitásáról

azonnal
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Pusztaszer Község Önkormányzata
Előkészítő Bizottsága
Elnökétől
6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.
T: +36 62 576 sLO
F: +36 62 576 511
pmhiv@pusztaszer.hu

Képviselő-testü letének

MEGnÍvo
Pusztaszer Község Ön kormányzata Képviselő-testÜ letének

Előkészítő Bizottsága Ülését

2015. május 26-án (kedd) 1630 óra
kezdettel összehívom.

Az ülés hetye: Csengelei Közös onkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltségének ülésterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napirend:

J..) Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szőlő L/2oI5.(II'27') önkormányzati rendelet
módosításáról

2.) Beszámoló a háziorvos munkájáról
3.) Beszámoló a fogorvos munkájáről (pótlólag előterjesztve)
4.) Beszámoló a védőnő munkájáról
5.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról
6.) Beszámoló a Kistelek Környéki TelepÜlések Többcélú Társulása 2014.

vég rehajtás áről ( pótl ó l ag el őterj esztve )
7') Döntés üzletrész eladásáról a Kisteleki Kistérség- és Gazdaságfejlesztő

Kft.-ben
B') Állásfoglalás a Yízközmű Szolgáltató Kft. jogi sorsáról

A bizottság ülésére tisztelettel meghívom, megjelenésére számítok.

Pusztaszer, 2015. május 22.

évi költségvetésének

Közhasznú Nonprofit



JELENLÉTI ÍV
Pusztaszer Község önkormányzata Képviselő-testÜIetének

Előkészítő Bizottsá9a
2015. május 26-án

megtartott ülésén megjelentekről

Sá9i Mihály elnök

Kovács Andrásné tag

Kósáné Buknicz Mária tag

Máté Gábor polgármester

dr. Jaksa Tibor aljegyző

Tóth Mónika jkv.-vezető

Tanácskozási joggal jelen vannak:

I


